
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

 
Datum 3 juni 2022 
Onderwerp 080-2022 Aanleg glasvezel 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

 In Langdonk wordt op dit moment glasvezel aangelegd. We horen echter van bewoners dat dit voor 

grote overlast zorgt en dat er veel klachten zijn. 

 Als voorbeeld; In de Gripvelden is voor donderdag Hemelvaartsdag 26 mei 2022 alles opengemaakt, 

sleuven gegraven en glasvezel gelegd. Zand er terug in en dan, niks. De trottoirs waren 

opengebroken en er lagen tegels opgestapeld en opzijgelegd. Op sommige plaatsen waren de 

opritten provisorisch gedicht. De afgelopen dagen zijn de trottoirs weer teruggelegd, maar dit is niet 

door stratenmakers gedaan. Tegels liggen scheef, brede voegen etc. Voor mensen die slecht ter been 

zijn of ouders met kinderwagens is het lastig om over dit pad nog te gaan. 

 Wij weten inmiddels dat het op meerdere plaatsen in Roosendaal niet goed is gegaan, maar er is 

hierin nog steeds weinig veranderd. Bewoners hebben e.e.a. ook gemeld in de buitenbeter app, deze 

beperkt zich echter tot de locatie van de melding. 

 De Roosendaalse Lijst heeft hierover de volgende vragen: 

 

1.      Bent u bekend met de hierboven geschetste problemen? Zo ja, graag een toelichting. Zo nee, 

zou u in verbinding willen komen met bewoners die bij ons hiervoor aandacht hebben gevraagd? 

2.      Hoe gaat u deze problemen oplossen? Graag een toelichting 

3.      Hoe gaat u de reeds door de aannemer gedichte verharding herstellen? Dit is immers een basis 

voor ongevallen en onkruid groei. Graag een toelichting. 

 

  

Namens de Roosendaalse Lijst, 

  

Marco Schillemans 

René van Broekhoven 

 

 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1.      Bent u bekend met de hierboven geschetste problemen? Zo ja, graag een toelichting. Zo nee, 

zou u in verbinding willen komen met bewoners die bij ons hiervoor aandacht hebben gevraagd? 

Ja, wij zijn hiermee bekend. Het beleid van Roosendaal is dat bij werkzaamheden aan kabels en 

leidingen het herstraatwerk uitgevoerd wordt door onze eigen aannemer. Dit zorgt dat er een 

scheiding is tussen werkzaamheden aan de sleuf, cq aanleg van glasvezel en werkzaamheden aan 

het straatwerk. De start van de herstraatwerkzaamheden kan veelal de eerstvolgende werkdag pas 

opgestart worden, waardoor sleuven enige tijd open blijven liggen. In weekenden duurt dit nog langer. 

Al het straatwerk wordt terug gebracht door gecertificeerde stratenmakers. 

2.      Hoe gaat u deze problemen oplossen? Graag een toelichting 

Het heeft onze volle aandacht om de tijd tussen de werkzaamheden aan de sleuf en het 

herstraatwerk zoveel mogelijk te beperken en zodoende de periode van mogelijke overlast voor onze 

bewoners zo kort mogelijk te houden. Het toezicht hierop zal worden aangescherpt. Wij hebben 

middels onze communicatie inwoners ook gevraagd om mistanden te melden via de buitenbeter app. 

3.      Hoe gaat u de reeds door de aannemer gedichte verharding herstellen? Dit is immers een basis 

voor ongevallen en onkruid groei. Graag een toelichting. 

Na afronding van de werkzaamheden aan de glasvezel wordt gestart met het herstraatwerk. De 

kwaliteit van het straatwerk wordt getoetst door de toezichthouder. Indien de kwaliteit niet voldoet aan 

de gestelde eisen, dan dient dit te worden hersteld door onze aannemer. Er is niet gekozen om het 

hele straatwerk opnieuw te herstraten. Hierdoor wordt ook alleen een smalle sleuf aan tegels 

herstraat, waardoor een kwaliteitsverbetering van het trottoir niet mogelijk is. De kwaliteit voldoet 

daarmee aan het beeldkwaliteitsniveau zoals dat met uw raad is afgesproken.  

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 


